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Fereastra de oportunitate a gazelor din Marea Neagra se îngusteaza pe zi ce trece.

Guvernul inițiaza discuții pentru modificarea Legii offshore

Guvernul va initia discutii cu Opozitia pe tema modificarii Legii offshore, dupa încheierea audierilor

parlamentare ale ministrilor, a declarat, luni, ministrul interimar al Economiei, Energiei si Mediului de

Afaceri, Virgil Popescu.

"Daca exista consens politic, Legea offshore poate fi modificata foarte repede. Poate fi modificata într-o luna... sa

iasa din Parlament, când exista consens politic. Dupa audieri o sa avem discutii (cu Opozitia - n. r.). (...) Noi vrem

deblocarea investitiilor din Marea Neagra, pentru care erau necesare doua lucruri. Un lucru l-am realizat -

abrogarea Ordonantei 114 - acest lucru l-am realizat si am spus ca, daca este nevoie de modificarea Legii offshore,

acest lucru se va face în Parlament", a afirmat Virgil Popescu, la un eveniment de specialitate.

Ministrul demis al Economiei a legat subiectul investitiilor din Marea Neagra de modificarea în Parlament a Legii

offshore.

"Eu am spus tot timpul ca fereastra de oportunitate a gazelor din Marea Neagra se îngusteaza pe zi ce trece - ati

vazut ca Banca Europeana de Investitii nu mai finanteaza, începând din 2021, proiectele pe baza de gaze. Avem

înca sansa sa folosim Fondul de Modernizare pentru proiecte pe gaze, pretul gazului a început sa scada pe pietele

europene si pe pietele externe, eu cred ca este un ultim moment ca sa începem investitiile din Marea Neagra. Când

vor fi acestea, daca va necesita modificarea legislatiei, ea se va face doar în Parlament, prin consens politic", a

subliniat Popescu.

Ministrul interimar al Energiei a precizat ca va face publice mai multe informatii despre Legea offshore dupa ce va

finaliza discutiile din Parlament.

"Marea Neagra este un proiect drag mie, am lucrat în Parlament la acea Lege offshore, m-am implicat activ. Îmi

mentin declaratia ca nu vom modifica Legea offshore decât daca în Parlament se va ajunge la un consens. Eu ma

bucur ca Black Sea Oil and Gas face în continuare lucrari în Marea Neagra, chiar am discutat cu ei mai devreme si

îi sprijin cu tot ce tine de Ministerul Energiei, dar pentru mai multe despre Legea offsore lasati-ma sa termin

discutiile din Parlament si în momentul în care vom avea o finalitate atunci vom iesi si vom spune", a precizat

Virgil Popescu, la ZF Power Summit.
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